
sa sjednice Vijeća učenika 

Datum | vrijeme 18. listopada 2018. | Organizator sastanka: Jasna Pletikapa 

Uvodni govor i predstavljanje Vijeća učenika 

U našem gradu postoji Dječje gradsko vijeće čiji su članovi učenici, predstavnici velikogoričkih 

škola. Oni sudjeluju u donošenju odluka i zalažu se za interese djece u gradu. Sve što je u 

ovlastima gradonačelnika i Gradskog vijeća, a realno je, može se ostvariti. Brojna pitanja su 

mali vijećnici postavili gradonačelniku na sjednicama proteklih godina, a mnoga su se i 

realizirala do sada. Neka od njih su: 

 ostavljanje semafora ili ležećih policajaca  

 obnova dječjih igrališta 

 postavljanje motoričkog i fitnes parka 

 zimsko klizalište 

 organizirani izlasci mladih u Clubu 100 (Let's go out party) 

 park za pse 

 biciklističke staze, šetnice, dvorana, bazen… 

Na nivou škole imamo Vijeće učenika. Predstavnici našeg Vijeća učenika za Dječje gradsko 

vijeće su Antonio Šipušić iz 7. c razreda i Niki Galeković iz 4. c razreda.  

Osim sjednice s gradonačelnikom, Dječje gradsko vijeće sastaje se više puta godišnje na 

raznim radionicama i sastancima gdje dogovaraju projekte i rade na njima. 

Izvješće sa sjednice s gradonačelnikom 

Antonio i Niki su ukratko dali izvješće učenicima o sjednici s gradonačelnikom koja se održala 

9. listopada 2018. godine u vijećnici POU Velika Gorica. Učenici osnovnih škola i djeca iz 

vrtića postavljali su gradonačelniku Draženu Barišiću i njegovim zamjenicima Ervinu Kolarcu i 

Krešimiru Ačkaru pitanja i davali prijedloge o problemima koji muče najmlađe sugrađane.  

Bilo je tu pitanja o izgradnji biciklističke staze do Vukovine i jezera Čiče, stazi za rolanje, 

skate parku, igralištima za velike i male te mnoštvo drugih pitanja… 

Akcija Plastičnim čepovima do skupih lijekova 

Tijekom prošle godine pridružili smo se na nivou škole akciji Plastičnim čepovima do skupih 

lijekova u organizaciji Udruge oboljelih od leukemije i limfoma Hrvatske. Tijekom godine 

sakupili smo 192 kg čepova za što smo dobili zahvalnice. 

Udruga će prikupljene čepove prodavati, a tim novcem nabavljat će se potrebni lijekovi. 

Sakupljajući plastične čepove činimo dobro za okoliš, a ujedno hvalevrijedno humanitarno 

djelo.  

Učenici su zadovoljni akcijom i odlučili su da ćemo i dalje nastaviti s njom tijekom ove školske 

godine. 

 



Stranica 2 

Pitanja i prijedlozi 

Na kraju su učenici davali svoje prijedloge o tome što bi trebalo učiniti da se unaprijedi 

kvaliteta života djece u našoj školi i gradu: 

 postavljanje ormarića za učenike u hodnicima 

 u svlačionicama bi trebalo poboljšati higijenske uvjete- tuševi ne funkcioniraju 

 fontana se često kvari, treba ju popraviti 

 u dvorište škole bi trebalo dodati klupe 

 uvesti natjecanje među školama- ne samo sportaši već i razredi međusobno 

 urediti putić prema McDonald'su - puteljak asfaltirati i osvijetliti 

 bolje mrežne stranice škole – nepregledne su i teško se snaći 

 kraljevski vrt oko škole- uređenje prostora prema Kvaterniku i pored parkirališta 

 nedostaje Petak-sažetak - vratiti ga 

 povratak dežurnih na portu 

 poboljšati motorički park 

 organizirati humanitarno sportsko natjecanje - novac potrebitima. 

 

 

Sjednica je završila nakon 45 minuta u ugodnom radnom ozračju punom ideja. 

 

Zapisnik sastavila: 

Jasna Pletikapa 

 

 


